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TADEUSZ SŁAWIK- Radny Rady Miasta 

Pani Prezydent, 

Dzielnica Zdrój była zawsze perłą naszego miasta. Od wielu lat trwają starania, aby świetność 
Zdroju przywrócić. Trwa kosztowna modernizacja Parku Zdrojowego, budowa deptaku przy 
ulicy I Maja. 

Celem powyższych przedsięwzięć jest ściągnięcie do Zdroju mieszkańców naszego miasta 
i innych miejscowości, aby mogli odpocząć w pięknym otoczeniu. Aby mieszkmicy chcieli 
przyjechać niezbędne są parkingi. Było świetne miejsce na ten cel, były parking „żwirowy". 
Z uzyskanych informacji wynika, że tylko część byłego parkingu będzie przeznaczona na 
parking. 

Wielka szkoda, pozostaje pytanie dlaczego? 

Ogromny błąd, podczas masowych imprez dojeżdżający parkują wszędzie, co tylko wywołuje. 
konflikty. Ponadto należy zreorganizować dojazd do Zdroju komunikacją publiczną, 

co powil1llo rozwiązać problem. 

Jaką koncepcję ma Pani w tym zakresie? 

Tadeusz Sławik 


